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Szanowny Panie Prezydencie,

Składam interpelacje w sprawie bieżącego informowania radnych poprzez portal radnego oraz na każdym wystąpieniu Prezydenta
Miasta Rybnika odnośnie stanu rozmów ze stroną związkową poszczególnych jednostek miejskich. Ostatnio uczestniczyłem jako
obserwator na spotkaniu, podczas którego podpisano protokół rozbieżności między jednostką miejską, a stroną związkową. Proszę o
upublicznienie informacji w odpowiedzi w formie pisemnej oraz wymienionej wcześniej w sprawie stanu rozmów i wniosków
poszczególnych jednostek miejskich ze związkami zawodowymi w sprawie m.in. wynagrodzeń pracowników miejskich. 

Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika

Wysłane z iPhone'a
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